
Geacht College, 
 
Er komen bij ons signalen binnen van mensen die minder huishoudelijke hulp krijgen dan  
was afgesproken. En waar ze ook recht op hebben. 
Door zorgorganisaties wordt als reden opgegeven, personeelsgebrek en steeds meer 
hulpvragen. 
Omdat  toch gestimuleerd wordt langer zelfstandig te blijven wonen lijkt ons dat geen goede 
ontwikkeling. 
Daarom toch enkele vragen. 
 
Bent u van deze situatie op de hoogte? 
Kunt u inschatten om hoeveel mensen het gaat? 
Wat kan de gemeente doen aan dit steeds groter wordend probleem? 
Welke maatregelen kunt u op korte termijn nemen? 
 
Met vriendelijke groeten Therese van den Eventuin Boogaerts,  
Raadslid Sociaal Gemert Bakel. 
 


